
Referat skolebestyrelsesmøde 7. september 2023 
Lyreskovskolen 
 
Der indkaldes til møde i Skolebestyrelsen på 
Lyreskovskolen i mødelokalet 2115 ved ”Pausen”. 
Torsdag d. 7. september 2023 
kl. 17.00-19.00 
 
 

Mødedeltagere: 
Morten Schulz  
Kenneth Kristensen  
Ditte Rodenberg Mosgaard 
Susanne Ries 
Djennie Thomsen 
Gunvor Møller Michelsen 
Ebru Ozcan 
Lærer Christine Schmidt Beyer 
Lærer Charlotte Lindtner 
Skoleleder Michael S. Petersen  
Elevrådsformand  
Næstformand elevrådet  
 
 
 
 

Andre inviterede: 
Trine Dicker 
 
 

Afbud:  
Kenneth 
Ebru 
 
 
 

Dagsorden & referat 

Pkt.  Tid Indhold  Referat 

1 25 Nyt fra: 
 
Formanden 
 
Skoleledelsen 
 
Elevrådet 

 
Andre medlemmer 

 Formanden: Har været til en række forældremøder 
i almen og centeret. Der er god feedback i forhold 
til tydelighed og retning.  
100 % fremmøde i C2 – fantastisk. 
Udskolingen ønske om at tablets får samme status 
som mobiltelefoner.  
Udeområderne i udskolingen – ønske om flere 
muligheder. Det bliver taget op løbende i 
skolebestyrelsen. Kan vi søge nogle fonde og evt. i 
samarbejde med lokalrådet? 
Der skal arbejdes på spørgsmålet fra forældre: 
Hvad kan vi gøre som forældre at støtte om det 
arbejde skolen gør? Ideer: Arbejdsdag 
 
Michael finder ud af, om skolebestyrelsen kan 
oprettes gruppe i Aula.  
 



Skoleledelsen: Der sker mange ting på en del 
områder. Der er sat gang i tingene ved vores nye 
sekretærer samt nye serviceleder. Der bliver 
ændret en række ting, bl.a. booking af lokaler og 
hal i skoletiden. Der er blevet lavet retningslinjer 
for lån af lokalerne.  
MSP Afdelingsleder i udskolingen der er blevet 
forventningsafstemt, og det er kommet godt i 
gang. Opgaveoversigterne er ved at blive 
gennemgået. 
MSP er fraværende uge 37 ons-fre samt hele uge 
38.  
Senere har lærere og elever mulighed for at 
komme af sted. 
Der er en lille gruppe elever i udskolingen, der går 
imod, men der arbejdes ihærdigt med dem. Resten 
går det godt med.  
MSP har været til møde med Bov-Smedeby-Kruså 
lokalforening. Foreningen vil gerne støtte op om 
arbejdet vi gør samt den gode historie.  
Tanken er også at lave et større arrangement med 
skolen. Der er også tanker om at lave en 
fritidsjobsordning.  
Der er blevet skiftet 22 vandlåse siden skoleårets 
start.  
Der er mange positive tilbagemeldinger på den 
store, hurtige kontaktbehandling.  
Meddelelsesbog skal erstatte elevplanerne, dertil 
kan der også knyttes indsatsskemaer. 
Ensretning af årsplaner i både almen og centeret. 
Beredskabsplanerne er ved at blive gennemgået. 
Serviceleder skal implementere det til ansatte og 
elever. 
 
Elevrådet: Der er valgt formand og næstformand. 
Fremadrettet vil Kenny Petersen være koordinator 
for dem. Der er gode tanker om det fremtidige 
arbejde i elevrådet, både ideer til at bakke op om 
skolens arbejde, ting der skal ændres og udbedres 
og sætte idéer. 
 
Andre medlemmer: Susanne: Positive 
tilbagemeldinger ang. forældremøderne til 
ledelsen. Morten og Michael gør det godt, men 
bekymring om for at det bliver for meget kun de 
to. Husk at involvere resten af bestyrelsen. Der skal 
nedsættes nogle arbejdsgrupper.  



Gunvor forslag til at udarbejdelse af skabelon til, 
hvad skolebestyrelsen skal præsentere til 
forældremøderne.  
 
Medarbejderrepræsentantere: Ønske om at 
forkorte skoledagene. Der arbejdes på det i 
ledelsen. 

2 25 Udskoling. Drøftelse  Udskydes til næste gang. 

3 25 Elevtal og økonomi  Vi har fået en del nye elever. Grunden til, at man 
vælger os til vores tydelighed og vi er gode til at 
hjælpe elever, der har det svært.  
Dog er vi gået ned i elevtal, da vores 9. årgang 
sidste skoleår var stor. Vi har 40 elever mindre, 
hvilket betyder, at vi får betydelig mindre i 
økonomi. Og det bliver vi nødt til at gøre noget 
ved.  

4 15 Etablering af arbejdsgruppe 
 

 Der skal laves nogle arbejdsgrupper til 
principperne.  
MSP sørger for at principperne bliver tilsendt, så 
der næste gang kan blive nedsat grupper til at 
arbejde med dem. 

5 10 Årshjul  Årshjulet er blevet opdateret.  
I august står der kontaktforældremøde 
(forældreråd) – det skal rykkes hen september. 
I august skal der stå ”planlægning af 
medarbejdernes dag”  

6 10 Evt.   

7 8 Nyt fra:  
Lukket område 
 

  

8 2 Punkter til næste møde  Medarbejdernes dag  
Årshjul 
 
 

 


